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Pracovní skupina pro nemocniční péči v Ústeckém kraji – záznam z 3. jednání 

Ústí nad Labem, 12. listopadu 2012, 14:00 hod. 

 

Přítomni:  Oldřich Bubeníček, Jaroslav Foldyna, Ing. Eduard Reichelt, Ing. Petr Severa, 
MUDr. Hassan Mezian 

Pozvaní hosté: MUDr. Ludmila Plšková, MUDr. Petr Veselský  

Omluveni: PhDr. Václav Hofmann, MUDr. Vlastimil Woznica 

 

Záznam: 

1. Ing. Petr Severa přivítal přítomné, všem předal podkladové materiály k jednání, a to „Žádost 
ÚK o sdělení informace k rušení nemocnic v kraji adresovaná VZP ze dne 19.10.2012“, 
„Žádost starosty města Roudnice nad Labem pana Vladimíra Urbana o podporu akutní péče 
ze dne 5.11.2012“, „Informace poskytnuté Asociací českých a moravských nemocnic a 
Asociací krajských nemocnic“ a mediální zprávy z posledního k tématu restrukturalizace 
lůžek. Požádal MUDr. Petra Veselského a MUDr. Ludmilu Plškovou, kteří na jednání zastupují 
VZP ČR a ostatní zaměstnanecké pojišťovny, aby podal informaci jak pokračují jednání 
zdravotních pojišťoven s lůžkovými zdravotnickými zařízeními o restrukturalizaci lůžkové 
péče.  

2. MUDr. Petr Veselský shrnul společný postup zdravotních pojišťoven. V minulém týdnu 
proběhla téměř poslední jednání s poskytovateli zdravotních služeb lůžkové akutní péče 
(chybí Duchcov). Uzavření konkrétních písemných dohod zatím nebylo realizováno. 
Konstatuje, že bez souhlasu poskytovatelů zdravotní péče není oprávněn informovat o 
výsledcích jednání s jednotlivými poskytovateli. S ohledem na složení pracovní skupiny je 
schopen se vyjádřit konkrétně pouze ke Krajské zdravotní, a.s.: 

a. Ústí nad Labem – návrh krátkodobé smlouvy v oboru psychiatrie (dle doporučení 
odborných společností) 

b. Teplice – pediatrie snížení na 20 lůžek (dle doporučení odborných společností), návrh 
krátkodobé smlouvy v oboru gynekologie (v plánu jednodenní péče) a ortopedie 
(v plánu artroskopické centrum) 

c. Most – gynekologie snížení na 55 lůžek, návrh krátkodobé smlouvy v oboru 
psychiatrie (dle doporučení odborných společností), chirurgie (v plánu jednodenní 
péče) a interna (v plánu racionalizace), návrh neuzavřít smlouvu na oční oddělení 

d. Chomutov – pediatrie snížení na 20 lůžek, návrh krátkodobé smlouvy v oboru 
chirurgie (v plánu jednodenní péče) a plicní (v plánu racionalizace) 

e. Děčín – nově rehabilitace (z důvodu iktového centra), interna snížení na 60 lůžek, 
pediatrie snížení na 20 lůžek, návrh krátkodobé smlouvy v oboru chirurgie (v plánu 
jednodenní péče) a ORL (v plánu jednodenní péče) 

3. Následovala diskuse členů pracovní skupiny. Z diskuse vyplynulo, že vedení Krajské zdravotní, 
a.s. navrhované úpravy v podstatě akceptuje, přičemž bude ještě vedena diskuse o dílčích 
konkrétnostech. Zástupci pojišťoven ještě doplnili, že zatím neexistuje konsenzus u Duchcova 
(jednání teprve proběhne) a Roudnice nad Labem. MUDr. Mezian doplnil, že jednal 
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s ředitelem VZP ČR panem MUDr. Horákem, přičemž navrhovaný postup u některých oborů  
na krátkodobou smlouvu řeší zejména prodloužení prostoru pro dohodu mezi zdravotními 
pojišťovnami a poskytovateli zdravotních služeb. 

4. V závěru bylo dohodnuto, že informace o jednání pracovní skupiny bude předložena novému 
vedení Ústeckého kraje, které bude zvoleno na ustavujícím zasedání zastupitelstva kraje.. 

 

Zapsal: 

Ing. Petr Severa 


